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Zápis č.6/2021 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 21. července 2021 na OÚ Přepeře 

 

1. / Zahájení 

  

Přítomni: v 17:15 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven je Ing. 

Malý Petr, RNDr. Semler Miloslav. Počet hostů: 1 občan. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, 

po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem.  

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.5/2021 ze dne 17. června 2021. 

4.   Návrh rozpočtového opatření č. 2/2021. 

5.   Schválení výběru zhotovitele stavby chodníku ke trati. 

6.   Diskuse. 

7.   Zpráva návrhové komise.  

8.   Závěr.  

 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Kudrnáč Tomáš 

   Ing. Krsková Eva 

   Mocová Blanka 

Ověřovatelé:   Ing. Brožek Bohdan 

   Ing. Novák Jiří  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 5/2021 ze dne 17. června 2021 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku.  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 5. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 17. června 2021 bylo splněno. 

 

4. / Návrh rozpočtového opatření č. 2/2021 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření č.2/2021, který byl zaslán v podkladech. 

Informace o stavu na účtech obce (KB+ČNB) 44.087.492,82 Kč ke dni 20. 7. 2021. V příjmech máme 

41 tis. Kč – odvod za odnětí za ZPF, kompenzační bonus za covid 151.993,09 Kč, 3x přeplatky za 
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energie 7.889,59 Kč (knihovna), 9.155,37 Kč (VO) a 32.712,54 Kč (VS), 10 tis. Kč za prodej staré 

hasičské Avie, a také zapojujeme použití financí z minulých let ve výši 127.249,41 Kč. Celkem +380 

tis. Kč. Ve výdajích přidáváme 350 tis. Kč na chodník ke trati a 30 tis. Kč příspěvek do sbírky pro 

obec postiženou tornádem na Moravě. Celkem +380 tis. Kč. Dotazy nejsou. Hlasujeme o 

rozpočtovém opatření č.2/2021, kterým se zvyšuje výše rozpočtu.  

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.2/2021 dle předloženého návrhu. 

 

Příspěvek pro tornádem postiženou obec na Moravě.  

V rámci tohoto bodu jsme se rozhodli přispět přímo některé z postižených obcí. 

V rozpočtovém opatření jsme si proto schválili 30 tis. Kč. Zjišťovali jsme si, které obce by pomoc 

potřebovali nejvíce a po diskuzi vybíráme obec Hrušky. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje finanční příspěvek pro tornádem postiženou obec Hrušky na 

Moravě ve výši 30.000,- Kč. 

 

 Místostarosta doplnil, že velká část prostředků na tento příspěvek bude v obecním rozpočtu 

nalezena úsporou za náklady na pronájem autobusu a cyklovleku na tradiční cyklistický výlet. Ten se 

letos uskuteční v „domácím“ prostředí Českého ráje, kde dopravu potřebovat nebudeme. 

 

5./ Schválení výběru zhotovitele stavby chodníku ke trati 

 

 Proběhla soutěž na zhotovitele pro tuto akci, kterou pro nás připravila společnost Compet 

Consult. Osloveno bylo 6 stavebních firem (Strabag, Eurovia, SaM, Mizera stavby, JoStav a 

1.Ještědská stavební). Nabídku poslala pouze firma SaM silnice a mosty a.s. Česká Lípa, která má 

v místě stavby zároveň i provozovnu. V pátek 16.7.2021 v 9:00 proběhlo v sídle firmy Compet 

Consult v Liberci otevírání obálek, kterého se za obec účastnili starosta Ing. Sajdl Luděk a 

zastupitelka Dlouhá Alena. Ostatním zastupitelům byl následně zaslán protokol o otevírání obálek 

s nabídkami. Zmiňovaná nabídka od SaM byla v pořádku, obsahovala všechny náležitosti. Nabídku 

rušit nebudeme, i když byla jen jedna. Cena je o cca 25% vyšší než rozpočtová (projektantská), 

nicméně v posledních týdnech došlo k velkému nárustu cen stavebních materiálů a prací, takže ji 

budeme akceptovat, jak nám i doporučuje Compet Consult. Nabídková cena je 1.844.448,28 Kč bez 

DPH (2.231.782,42 Kč vč. DPH). Hodnotící komise tedy navrhuje s firmou SaM uzavřít smlouvu. 

Dotazy.: Ing. Krsková: termín stavby? St.: začátek ihned po podepsání smlouvy a realizace 10 týdnů. 

Pan Hozdecký: cena vyšlá ze soutěže je závazná, nebo je tam prostor na vícepráce? St.: Závazná. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje výběr firmy na stavbu chodníku – SaM Česká Lípa a.s. za cenu 

1.844.448,28,- Kč bez DPH. 

 

6. / Diskuze + došlá pošta 

 

Projednávání přestupků – veřejnoprávní smlouva s Turnovem. Město Turnov zaslalo tuto smlouvu 

ke schválení, jelikož stará smlouva ke konci roku končí. Nová je opět na tři roky, tedy od 1.1.2022 

do 31.12.2024 za cenu 27.658,-Kč ročně. Rozšiřuje se ale významně oblast možného využití (veřejný 

pořádek, občanské soužití a majetek, obecní policie, přestupky dle zákona o obcích, zákona o 

odpadech, pohřebnictví, místní referendum, ochrana před účinky návykových látek, právo 

shromažďovací). Rada města Turnova smlouvu už schválila 24.6.2021. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 
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Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje návrh veřejnoprávní smlouvy s Městem Turnov na 

projednávání přestupků za 27.658,- Kč/rok s platností smlouvy na 3 roky do 31.12.2024. 

 

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene. Projektová firma Kollert Elektro nás 

jménem ČEZu žádá o povolení uložení kabelu elektro přípojky pro plánovaný rodinný dům na 

pozemku parc.č. 260/1 (vedle p. Bečky). Přípojka povede na pozemek protlakem pod silnicí II/610 

od pozemku manželů Dědkových (zde je rozvodná skříň ČEZu), kde máme pozemek parc.č. 300/26, 

na kterém je chodník. Za povolení dostane obec jednorázovou náhradu 2 tis. Kč. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje uzavření smlouvy o budoucí smlouvě na zřízení věcného 

břemene k pozemku parc.č. 300/26 dle návrhu. 

 

Výsledky kontroly plateb pojistného na veřejném zdravotním pojištění a dodržování ostatních 

povinností plátce pojistného. Na OÚ proběhla kontrola Všeobecné zdravotní pojišťovny ČR. 

Výsledek dle protokolu z kontroly: „Ke dni kontroly nebyly zjištěny splatné závazky vůči VZP ČR a 

ani jiné větší nedostatky“. Starosta navrhuje vzít výsledek na vědomí. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře bere na vědomí výsledky kontroly plateb pojistného na veřejné zdravotní 

pojištění – bez závad. 

 

Ing. Sajdl: - ukázal zastupitelům nové skříně a dokončení zamykacích dvířek na otevřené regály 

udělané na míru pro OÚ a pochválil firmu Vásondy za kvalitní práci 

 - připomněl, že je na OÚ možné zakoupit knihu p. Burjánka „Co dala i vzala Jizera 

aneb Paleta laskavých přepeřských obrázků“ za 250,- Kč a knihu informací a převážně 

leteckých snímků „Turnovsko z nebe – edice pro Obec Přepeře“ za cenu 300,- Kč 

 - informoval o plánovaném vítání občánků, které proběhne 23.7.2021 na zahradě MŠ, 

vše máme zajištěno 

 - na svazarmu probíhá stavba nové střechy, aktuálně už je zlikvidován odbornou 

firmou starý azbest – původní krytina, vše by mělo být hotovo cca do 3 týdnů 

 - na Potůčku jsme byli s VHS zkontrolovat stav kanálů a domlouvali se na opravě okolí 

kanalizační šachty před domem pí. Dlouhé 

 - stojan na kola převezeme od OÚ ke hřbitovu, který se zde nevyužívá a u školky máme 

další – více využívaný 

 - v pracích pro obec více zapojujeme nového domluveného pracovníka hlavně 

v sekání, dále byly omyty tenisové kurty novou tlakovou myčkou 

 - nový Z-Box je hojně využíván a snad i chválen, občané jsou spokojeni 

 - na „Karláku“ minulý týden proběhla velká „zaměřovací“ akce pro projekt plánované 

rekonstrukce vodovodu a dešťové kanalizace na příští rok 

 - KSS LK připravuje v souvislosti s výstavbou nájezdu v Ohrazenicích na dálniční 

průtah městem i rekonstrukci asfaltových povrchů v okolí – chystá se výměna za tiché 

asfalty (tedy i v Přepeřích) 

 - KSS LK – podařilo se domluvit doplnění zábradlí na „malém“ mostu 

 - dokončuje se projekt opravy velkého mostu, realizace teoreticky možná 2022, ale 

spíše 2024 a dále (2023 nechceme kvůli výročí obce a možného využití plochy u jezu) 

   

Pan Kudrnáč:  - informoval o chystaných akcích na léto, 24.7. – hřiště u zbrojnice – celodenní akce 

malá kopaná – 12 týmů, 24.7. hřiště RTW generálka na ČFL FK Přepeře - FK Velké 

Hamry, 31.7. na hřišti RTW zápas 1.kolo ČFL FK Přepeře – FK Teplice a následně 

ve večerních hodinách hudební produkce, pro tuto akci je vyhláškou schváleno 

zkrácení doby nočního klidu na dobu od 3:00 do 6:00 

 - připomněl opět hlídání větví za svazarmem Ing. Novák 28.8. a paní Mocová 11.9. 
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 - 14.8. SDH Přepeře – 3. letní karneval u Jizery hraje PROROCK 

 - 7.8. TJ Sokol Přepeře – 28.ročník volejbalových mixů, 14.8. TJ Sokol Přepeře – 

volejbalový turnaj příchozích, 28.8. TJ Sokol Přepeře – 24.ročník volejbalový 

turnaj žen 

 - 4.9. máme připravenou cyklo – vyjížďku po Českém ráji, 50 km okruh, bude 

připravena malá soutěž a občerstvení v cíli na svazarmu ve spolupráci s SDH 

Přepeře, kompletní info v srpnu, letos bez dopravy autobusem s vlekem, ušetřené 

náklady + něco navíc bude obcí po souhlasu zastupitelstva zasláno přímo na účet 

obce Hrušky jako pomoc po ničivém tornádu na Moravě, vyhneme se tím 

shromažďování v uzavřených prostorech a kdyby náhodou došlo ke zpřísnění 

opatření, tak tato venkovní akce by mohla proběhnout 

Ing. Novák:  - rád by na příští prac. schůzce opět prošel tabulku plánovaných prací a akcí v obci. 

St.: ano určitě můžeme 

Pan Náhlovský:  - dotázal se na darovací smlouvu ohledně hasičárny a TJ Sokol. St.: požádal TJ 

Sokol o zaslání usnesení z Valné hromady a následně smlouvu připraví 

Pan Hozdecký: - požádal, aby byla neprodleně zahájena komunikace s majiteli pozemků na 

Potůčku, kterým zásadním způsobem přerůstají keře a stromy do obecní cesty a 

znemožňují tím průjezd ulicí. St.: ano, zkusím požádat vlastníky, je to nutné udělat, 

přerůstá to opravdu hodně, a uvidíme, jak se k tomu majitelé postaví 

Paní Mocová: - požádala, aby starosta oslovil provozovatele MVE a informoval je, že se zde velice 

často spouští alarm a obtěžuje zejména v nočních hodinách spoluobčany a sousedy. 

St.: ano zařídím. 

 - dotázala se na připravované divadlo? P. Kudrnáč: divadlo budeme prezentovat 

v srpnu, máme lístky na představení Kytice na 21.9. 19:00 - divadlo Semafor, 

prioritně oslovíme občany, kterým bylo loni toto představení zrušeno a následně 

nabídneme ostatním 

 - odvlhčení bytovky? St.: projektant z firmy Project A plus si vše prošel a budeme 

vypisovat soutěž, řešíme, co vše se bude při rekonstrukci dělat a co bude zachováno, 

náklady budou velké   

Paní Dlouhá: - dotázala se na nové osídlení státního pozemku při cestě na Turnov, který jsme 

nedávno nákladně dali do pořádku? St.: napíšu státu, jestli o tom ví a případně co 

s tím dále, Policie? 

 

Ing. Brožek Bohdan se omluvil a odešel ze zasedání. 

 

Ing. Krsková  - co se chystá na ploše nad bývalou skládkou za III. ulicí? St.: FK Přepeře tu 

zarovnává plochu pro osetí trávou, bude se využívat jako tréninková plocha 

 - je něco nového ohledně využití bývalé továrny Kolora recyklační firmou? St.: 

přišlo vyjádření z LK k provoznímu řádu a záměru, informace posíláme i panu 

Čadkovi, jak si vyžádal na zastupitelstvu, stavební řízení zatím vyvoláno nebylo.  

   

11. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl pan Kudrnáč Tomáš návrh usnesení č.6/2021. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 8 / proti 0 / zdržel 0). 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

12. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší další zasedání zastupitelstva obce proběhne 

pravděpodobně ve čtvrtek 9. září 2021 od 18:00 hodin v kulturní místnosti TJ Sokol Přepeře. Termín 

pracovní schůze zastupitelstva, pokud bude potřeba, bude v termínu 30. srpna 2021 v 17:15 hod.  


